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aan de raad van de gemeente Lingewaard 

 

datum :  17-12-2015 

steller(s) :  Maarten van den Bos 

onderwerp :  Terugtreden WMO Adviesraad 

 

1.  Inhoud debatverzoek (onderwerp en beoogd resultaat/doel) 

Op 1 december jongstleden ontving de raad via de Griffier een brief van de WMO Adviesraad aan het 

college van Burgemeester en Wethouders (gedateerd 17-11-2015) en een gezamenlijk persbericht van de 

Adviesraad en de gemeente Lingewaard. Hierin werd aangegeven dat de WMO Adviesraad per direct haar 

werkzaamheden heeft neergelegd. De PvdA is van mening dat de Gemeenteraad hierover een debat zou 

moeten voeren. In dit debat zal de PvdA een motie indienen waarin het college onder meer wordt 

opgeroepen op zeer korte termijn zowel te komen met een uitvoerige reflectie op het terugtreden van de 

Adviesraad alsook met een toekomstperspectief op het functioneren van deze wettelijk verplichte Adviesraad 

 

2.  Aanleiding 

Aanleiding voor het debat is het terugtreden van de voltallige WMO Adviesraad. In haar brief geeft de 

Adviesraad een tweetal oorzaken voor dit terugtreden. In de eerste plaats gaat het om een door de 

Adviesraad ervaren uitholling van haar adviesfunctie, in de tweede plaats om een als zodanig ervaren 

aantasting van de integriteit van haar leden. Als achterliggende motivering van haar terugtreden noemt de 

Adviesraad bij monde van haar voorzitter en secretaris in bedoelde brief het gevoel van de Adviesraad een 

marginale positie in te nemen bij de vormgeving van beleid, een onduidelijke rolverwachting ten aanzien van 

de Adviesraad, een gevoel dat door de gemeente Lingewaard te weinig van verzamelde expertise gebruik 

gemaakt wordt en de signaalfunctie van haar aftreden. Al deze punten zijn ernstig en rechtvaardigen een 

debat in de Gemeenteraad waarin rol en toekomst van de WMO Adviesraad gewogen worden.  

 

3.  Standpunten, overwegingen en discussiepunten 

Op zichzelf is het terugtreden van de voltallige WMO Adviesraad al een zwaarwegend signaal. Echter, de 

brief die de Adviesraad aan het college gezonden heeft gaat om meer dan alleen een verschil van inzicht. In 

haar brief constateert de Adviesraad dat het de vraag is ‘of de gemeente Lingewaard wel voldoende is 

toegerust om de complexe processen die aan de huidige transities ten grondslag liggen op lokale behoefte 

af te stemmen’. Dit is een buitengewoon helder omschreven zorg en het is wenselijk hierover als 

Gemeenteraad te spreken. Daarenboven stelt de voorliggende casus de gemeente voor een tweeledig 

probleem. In de eerste plaats is het instellen van een WMO Adviesraad een wettelijke vereiste waaraan met 

het terugtreden van de Adviesraad niet langer voldaan wordt. Het is – naar de stellige overtuiging van de 

Partij van de Arbeid – dan ook zaak dat dit probleem onverwijld wordt opgepakt. In de tweede plaats stelt het 

terugtreden van de WMO Adviesraad opnieuw de omgang met initiatieven van betrokken en ter zake 

kundige inwoners door de gemeente Lingewaard ter discussie. Een reflectie hierop is zonder meer op zijn 

plaats. De WMO Adviesraad is zowel een orgaan dat een stem geeft aan inwoners die op de gemeente zijn 

aangewezen voor zorg en ondersteuning als een verband van deskundigen van wiens professionaliteit en 

kennis dankbaar gebruik gemaakt zou moeten worden. In het debat zal de Partij van de Arbeid dan ook 

bepleiten het college op te roepen niet alleen op korte termijn zorg te dragen voor een volledig 

functionerende WMO Adviesraad – al dan niet op termijn te integreren in een bredere Adviesraad voor het 

Sociaal Domein – alsook te komen met een reflectie op de omgang met ter zake kundige netwerken van 

inwoners binnen en buiten het sociaal domein.  

 

Maarten van den Bos, PvdA 

 debatverzoek (art. 39 rvo) 


